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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Vizsgálta valamilyen állami szerv, hogy a 2019 
novembere óta – költségvetési csalás, majd pedig vesztegetés miatt – körözés alatt álló Balogh 
Sándornak és Mager Andreának volt-e fennálló üzleti kapcsolata?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

A hvg.hu  portálon  megjelent  „Több  tízmilliót  érő  földjeit  hagyta  ki  vagyonnyilatkozatából  a
miniszter„ című cikk Bártfai-Mager Andrea titokzatos földjeiről szól:

„Bártfai-Mager Andreával együtt szerzett meg két földterületet Szerencs mellett még tavaly nyáron
az a férfi, aki több szálon is kötődik a nemzeti vagyonért felelős tárca nélküli miniszter volt férje, a
jelenleg körözés alatt álló Balogh Sándor üzletember rokoni és üzleti köréhez. Ám hiába is kerestük,
ezeket  az  ingatlanokat  nem  írta  bele  vagyonbevallásába  a  miniszter,  aki  megkeresésünkre  ezt
"figyelmetlenségéből adódó adminisztratív hibával" magyarázta. A földeket – kevesebb mint egy év
birtoklás után – eladta, akárcsak a tulajdonostársa.

(…)

Felmerül  tehát  a  kérdés:  ha  a  hivatalban  lévő  miniszternek  tényleg  semmilyen  gazdasági
érdekeltsége nincs  Balogh Sándorral,  ahogy ő ezt  állítja,  akkor  miért  bonyolított  le  tavaly egy
földügyletet azzal az Sz. Ádámmal, aki a közvetlen családtagjaival együtt bizonyíthatóan érintett a
körözés alatt  álló volt  férj  gyanús ügyleteiben? Erre a kérdésünkre a minisztertől nem kaptunk
választ.”

Kérdezem Önt:

Vizsgálta valamilyen állami szerv, hogy a 2019 novembere óta – költségvetési csalás, majd pedig
vesztegetés miatt – körözés alatt álló Balogh Sándornak és Mager Andreának volt-e fennálló üzleti
kapcsolata?
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